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Protokór fvv 3q pfl?

z posiedzenia Komisji Rewizyj.rej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

w dniu 6 wrzeénia 2000 roku.

Porz4dek obrad:

1. Zapoznanie z protokolami z pos\edzefi v,ryjazdowych Komisji Porz4dku

Publicznego w sPrawie TargowicY.

2. Kontrola umów pomigdzy Kierownikiem Zakladu Remontowo

Budowlane go przy IJrzgdzie Miejskim a inkasentami targolvymi.

3. Wykonanie budZetu miasta i gminy zalpólrocze2000 roku'

Przewodniczqca Komisji Rewizyjnej Elzbieta Wisniewska odczytala

protokoty z wyjazdowych posiedzeú Komisji PorzEdku Publicznego z kontroli

Targowicy (protokól nr l8lgg, 2912000,30/2000). Po dokladnej analizie w/w

protokolów oÍaz po rozmowie z Kierownikiem ZRB Panem Zigtalem Komisja

Rewizyjna w zwiqzku z istniej4cymi ci4gle niejasnoéciami dotycz4cymi pracy

inkasentów na targowicy wnioskuje, aby umowy z inkasentami zawieraly

szczególowy zakres czynnoéci tych pracowników otaz QZas ich pracy.

Czlonkowie Komisji uzyskali informacjg o zmianie administratora targowicy.

Komisja Rewizyjna przeanalizowaLa wykonanie budzetu miasta i gminy

za I pólrocze 2000 roku. W zwiqzku z wieloma niejasnoóciami na posiedzenie

zaproszono Paniq Skarbnik, która udzielila czlonkom Komisji informacji

dotyczqcych niedawno zacirynigtej polyczki z BPH w kwocie 500 tysiEcy zl;

wyjaénila, Ze jest to kredyt wzigty na mocy uchwaty bud2etowej Rady Miasta na

2000 rok, za\<\adaj4cej deficyt.

Komisja Rewizyjna stoi na stanowisku, i2 nale|y dokonywaó wiEcej

oszczEdnoí;ci zwiqzanych z funkcjonowaniem Urzqdu, akahda decyzia zwiqzana

z nowymi inwestycj ami nalely dobrze anal\zowaó pod wzglgdem finansowym.



Skarbnik Gminy wyjaénila na czympolegaty opisane w protokole pokontrolnym

RIO nieprawidlowoSci i uchybienia powstale w gospodarce finansowej gminy.

Komisjp interesowala sprawa inwestycji ,,Wodoci4g Lasków", bowiem wplaty

udzialów ludno$ci w kwocie 72 102 zl nie zostaly wprowadzone do budZetu

gminy, naruszajqc przepisy art. 18, ust. 1 Ustawy z dnia 6 listopada 1998 r' o

finansach publicznych.

W zwiqzku z sugestiami RIO w Kielcach Komisja Rewizyjna wnioskuje o

opracowanie wewngtrznego regulaminu nagradzania pracowników, gdyL do

dnia dzisiejszego IJrzqdMiejski nie posiada takowego dokumentu.

Przewodniczqca Komisji Rewizyjnej odczyltala odpowiedzi Burmistrza

Miasta JEdrzejowa Henryka Michatkiewicza, na wnioski z ostatniego

posiedzenia Komisj i Rewizyj nej.

Na tym posiedzenie zakoúczono.

Protokól sporzqü\la:
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Maria Kwapiszewska Przewodn\czqc isji Rewizyjnej
I

Elíb\eta iewska


